
Stadsdirektörens och presidiets utvecklingssamtal 2.3.2021 klockan 8.30-10.45

Närvarande: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom, stadsstyrelsens ordförande Tom Liljestrand, stadsstyrelsens 
första vice ordförande Arja Isotalo och stadsstyrelsens andra vice ordförande Juha Karvonen

Stadsstyrelsen och vidare stadsfullmäktige för kännedom

Stadsstyrelsens presidium och stadsdirektören förde 2.3.2021 sitt ärliga utvecklingssamtal. Under samtalet 
säg vi över fjolärets utmaningar och framgängar samt de mäl som ställts för 2020 och bedömde hur de 
uppnätts. Centrala frägor i vär diskussion var det ekonomiska läget, näringsverksamheten, befolknings- 
utvecklingen, personalärenden och kommunikation.

Mäl som ställts för 2020 nedtecknade 3.2.2020/Bedömning 2.3.2021

• Balansering av ekonomin

Ekonomin balanserades 2020. Uppnäendet ov en balanserad ekonomi underlättades ov 
genomförondet ov balanseringsprogrammet och de föröndrade förhällandena i fräga om stotliga 
understöd (coronostöd). Det kommer dock att krävos noggronn uppföljning av ekonomin under 
kommande är och sannolikt även ätgärderför ott halla ekonomin i balans.

• Ökad befolkningstillväxt med olika metoder:

Inflyttningsöverskottet 2020 uppgick tili 44 personer. Ä andra sidan minskade befolkningen i Lovisa 
med 52 personer pä grund av den demografiska förändringen.

- Planläggning
Under äret godkändes ett rekordantal planer, hela 9 stycken.

- Marknadsföring och kommunikation
Förhandsmarknadsföringen av bostadsmässan 2023 har lyckats vai. Massan fick mycket 
synlighet genom att staden deltog i bostadsmässan 2020 i Tusby. Den övriga tomtmarknads- 
föringen är inte pä en tillräckligt god niva.

I den interna kommunikationen försöker man förbättra informationen mellon tjänsteinnehavare 
och politiska beslutsfattare.

Den externa kommunikationen fungerar väl.

- Flexibla och snabba tjänster för näringarnas behov
Tjänsterna är pä väg mot det bättre, och avtalet med utvecklingsbolaget Cursor Oy främjar 
uppnäendet av detta mäl.

- Mängsidig och högklassig utveckling av boende
Man har lyckats väl med att uppnä mälet dä det gäller bostadsmässan och planläggningen av 
Drottningstranden.



Planläggningen och marknadsföringen pä helo stadens niva behöver förbättras.

• Aktivt främjande av arbetshälsa

Äret 2020 har värit väldigt utmonade pä grund av coronavirusepidemin. En märkbar förbättring kan 
dock skönjas i fräga om hälsorelaterad franvaro, vilken minskat sä att siffrorna för Lovisa stad ligger 
under medeltalet i kommunerna.

Vi kom överens om följande vad gäller tyngdpunkterna för 2021:
• Kostnadseffektiv och resultatrik verksamhet
• Ökad befolkningstillväxt med olika metoder:

- Planläggning
- Marknadsföring och attraktionskraft
- Välfungerande och snabba näringslivstjänster
- Lyckad försäljning av Drottningstrandens tomter och förbättrad attraktionskraft för övriga 

bostads- och affärstomter
• Främjande av intressebevakning, samarbete och kommunikation
• Aktivt främjande av arbetshälsa

Vi diskuterade stadsdirektörens lön och beslutade halla den pä samma niva som föregäende är.

Vi framför denna utvärdering och dessa tyngdpunkter för 2021 stadsstyrelsen och vidare stadsfullmäktige för 
kännedom och bifogar denna rapport som bilaga tili direktörsavtalet.
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